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Przewodniczącego Rady

Miejskiej w Chojnicach

Interpelacja

Zwracam się z proś bą o usunięcie drzew niebezpiecznych przy ulicy Głogowej w Chojnicach w trybie
natychmiastowym z powodu oberwanych gałęzi oraz całkowitego obumarcia tych drzew. Swoją
proś bę popieram faktem iż te drzewa są umiejscowione bezpoś rednio przy jezdni i mogą spowodować
niebezpieczne zdarzenia. Chciałbym zwrócić uwagę, iż w Lasku miejskim takich drzew przy
ś cieżkach jest więcej, wobec tego prosiłbym o lustrację drzewostanu pod tym kątem. Poniżej
zamieszczam zdjęcie tego miejsca.
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